

Amazing 日
JAPAN 本

8D5N
大阪 / 伊势 / 名古屋
/ 松本 / 富士山 / 东京
OSAKA / ISE / NAGOYA
/ MATSUMOTO / MT.FUJI / TOKYO

Tour Code: JRT

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



Gujo Hachiman Castle
郡上八幡城



Mino Washi Museum
美浓和纸之乡会馆



Saiko Iyashi No Sato Nemba
西湖合掌村

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Ise Shrine
伊势神宮



Lake Kawaguchi
河口湖



Hachiko Statue
忠犬八公雕像



Shinsaibashi Shopping Arcade
心齋橋商店街

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ OSAKA

D2 ARRIVAL OSAKA (MOB/-/D)

- Shinsaibashi Shopping Arcade
- Dotonburi

D3 OSAKA 🚗 ISE 🚗 NAGOYA (B/L/D)

- Ise Shrine
- Ninja Kingdom Ise
- Nagoya Sake

D4 NAGOYA 🚗 GIFU 🚗 MATSUMOTO (B/L/D)

- Seki Traditional Swordsmith Museum
(Closed on every Tuesday)
- Mino Washi Museum
- Gujo Hachiman Castle

D5 HAMAMATSU 🚗 MT. FUJI (B/L/D)

- Matsumoto Castle
- Saiko Iyashi No Sato Nemba Village
- Lake Kawaguchiko

D6 MT.FUJI 🚗 TOKYO (B/L/D)

- Mt. Fuji 5th Station
(Subject to weather condition)
- Shibuya Crossing Road
- Hachiko Statue
- Shinjuku

D7 TOKYO ✈️ DEPARTURE (B/-/-)

- Free at leisure until the meeting time for transfer to the airport.

D8 ARRIVAL (MOB)



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Hot Spring Hotel Cuisine
- ★ Japanese Cuisine
- ★ Unagi Set

- ★ Teppan Yaki Set
- ★ Seafood Pot Set



✓ Fuji Mihana Resort Or Similar Class

✓ Shinagawa Prince Hotel/Hotel Villa Fontaine Grand Ariake Or Similar Class



🛏️ : Onsen Hotel

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Moxy Osaka Umeda Hotel/RIHGA Royal Hotel Osaka Or Similar Class x 1 Night
- ✓ The Strings Hotel Nagoya Or Similar Class x 1 Night
- ✓ Onyado Nono Matsumoto Hot Spring Hotel/ Matsumoto Hotel Kagetsu Or Similar Class x 1 Night
- ✓ Fuji Mihana Resort Or Similar Class x 1 Night
- ✓ Shinagawa Prince Hotel/Hotel Villa Fontaine Grand Ariake Or Similar Class x 1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

OSAKA

- ◆ **Shinsaibashi Shopping Arcade** - A bustling shopping street filled with interesting shops and restaurants.

ISE

- ◆ **Ise Shrine** - It is the head shrine of approximately 80,000 Shinto shrines in Japan and holds an especially revered status among them. Since ancient times, there has been a saying that "one must visit Ise Grand Shrine at least once in a lifetime," making it a shrine of great importance to the Japanese people.
- ◆ **Ninja Kingdom Ise** - It is a reconstructed castle town modeled after the original Azuchi Castle. In addition to trying out shuriken throwing and archery, visitors can also enjoy the "Ninja Forest Adventure," where you zipline through the forest, and a real-life RPG game, "Ninja Battle," where you play as a hero on a mission to rescue your kidnapped "sister." It's a theme park that both children and adults can fully enjoy.

GIFU

- ◆ **Seki Traditional Swordsmith Museum** - The exhibits and materials in the museum provide a detailed introduction to Seki City's 800-year history of sword-making. During the monthly exhibitions and the Seki Cutlery Festival, craftsmen demonstrate the traditional techniques used in crafting Japanese swords.
- ◆ **Mino Washi Museum** - It is a facility that combines exhibition and hands-on experiences to showcase and promote the charm of Mino Washi paper. The museum displays the history, production process, and various products of Mino Washi, and also features an experience area where visitors can try making the paper themselves.
- ◆ **Gujo Hachiman Castle** - It is Japan's oldest reconstructed wooden castle, located atop Mount Hachiman in Gujo City, Gifu Prefecture. Originally built in 1559, the current castle keep was rebuilt in 1933. Renowned for its magnificent scenery, this mountain castle is often called the "Castle in the Sky," offering panoramic views of the city and surrounding mountains. Inside the castle, related artifacts are on display, and the top floor serves as an observation deck.

MT. FUJI

- ◆ **Kawaguchiko** - Here you can find hot springs, exciting off-road adventures, unique museums, and panoramic views of the Five Lakes near Mount Fuji. On clear and calm days, you can see the beautiful reflection of Mount Fuji in Lake Kawaguchi.

TOKYO

- ◆ **Hachiko Statue** - The story began in 1923, when Professor Hidesaburō Ueno of the Faculty of Agriculture at Tokyo Imperial University adopted a newborn Akita dog named Hachikō. Every day, Hachikō would accompany his master to Shibuya Station and wait for him to return home after work. Sadly, two years later, the professor passed away suddenly. Unaware of his master's death, Hachikō waited at the station for three days without eating or drinking. For the next ten years, although he was taken in by various families, he continued to return to the station daily, waiting faithfully. After his story was reported in the newspapers, a statue of Hachikō was built in his honor.
- ◆ **Shinjuku** - Centered around the Tokyo Metropolitan Government Building and a street lined with skyscrapers and office buildings, Shinjuku is known for its shopping and entertainment facilities. At its heart lies Kabukicho, renowned as the city that never sleeps, making it one of Japan's rare entertainment districts.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Matsumoto Castle
松本城



Shinjuku
新宿



Mt. Fuji 5th Station
富士山五合目

精简行程

第一天 启程 ✈️ 大阪

第二天 抵达大阪

(机上用餐/-/晚)

- ☑️ 心斋桥商店街
- ☑️ 道顿堀

第三天 大阪 🚗 伊势 🚗 名古屋

(早/午/晚)

- ☑️ 伊势神宫
- ☑️ 伊势忍者王国
- ☑️ 名古屋荣

第四天 名古屋 🚗 岐阜 🚗 松本

(早/午/晚)

- ☑️ 关锻治传承馆 (每周二休息)
- ☑️ 美浓和纸之乡会馆 (体验造纸)
- ☑️ 郡上八幡城

第五天 松本 🚗 富士山

(早/午/晚)

- ☑️ 松本城
- ☑️ 西湖合掌村
- ☑️ 河口湖

第六天 富士山 🚗 东京

(早/午/晚)

- ☑️ 富士山-登上五合目观美景 (视天气而定)
- ☑️ 涩谷十字路口
- ☑️ 忠犬八公像
- ☑️ 新宿

第七天 东京 ✈️ 回程

(早/-/-)

- ☑️ 自由活动直到集合时间送往机场

第八天 抵达

(机上用餐)

观光景点:

大阪

- ◆ 心斋桥商店街 - 繁华的购物街，遍布有趣的商店和餐馆。

伊势

- ◆ 伊势神宫 - 是日本约8万座神社的本宗(总本家)，在众多神社中享有特别崇高的地位。自古有「一辈子必须前往伊势神宫参拜一次」的说法，对日本人而言是非常重要的神社。
- ◆ 伊势忍者王国 - 是按原比例重制安土城的城下町。除了手里剑和弓箭之外，还可以玩用空中飞索穿越森林的「忍者森林冒险」，以及真实的RPG(角色扮演游戏)「忍者大战」，你可以扮演英雄，营救被绑架的「妹妹」。这是一个从小朋友到大人都是可以玩过瘾的主题乐园。

岐阜

- ◆ 关锻治传承馆 - 馆内的展品和资料详细介绍了关市800年的制刀历史。在每月一次的展示会和关市刀具节上，匠人们都会展示日本刀的传统制作工艺。
- ◆ 美浓和纸之乡会馆 - 是一个集展览和体验于一体的设施，用于展示和传播美浓和纸的魅力。馆内展示了美浓和纸的历史、制造工艺和各种用品，并设有体验区，让游客亲手制作和纸。
- ◆ 郡上八幡城 - 是日本最古老的木造重建城堡，位于岐阜县郡上市八幡山山顶，起源于1559年，现存天守阁是1933年重建的。这座山城以其壮丽景色闻名，常被称为「天空之城」，可俯瞰市区和周围山脉。城堡内部展示相关文物，顶楼则提供瞭望台视野。

富士山

- ◆ 河口湖 - 这里有温泉、充满挑战的越野、标新立异的博物馆和富士山附近的五湖全景。晴朗无风的天气里，你可以看到富士山清晰地倒映在河口湖中。

东京

- ◆ 忠犬八公像 - 起源于1923年，东京帝国大学农学部教授上野英三郎，养了刚出生的秋田犬-忠犬八公。小八每日陪同他到涩谷搭车，并等待下班一同返家，无奈两年后主人猝逝，当时小八不知，足足等了三天未吃喝...其后长达十年，虽辗转到处人家，但仍每日到此徘徊，期间受路人欺负，直到故事被投书，才建了忠犬八公像。
- ◆ 新宿 - 东京都政府大楼、高楼大厦林立的事务所一条街。以购物、娱乐综合体为中心的新宿，被誉为不夜城的歌舞伎町为中心的日本少有的娱乐区。



✓ 5早餐 / 4午餐 / 5晚餐

- ★ 温泉酒店料理
- ★ 铁板烧定食
- ★ 日式定食
- ★ 海鲜锅
- ★ 鳗鱼定食



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 大阪新梅田莫克西/大阪丽嘉皇家酒店 或同级 x 1晚
- ✓ 名古屋斯奇斯酒店 或同级 x 1晚
- ✓ 松本御宿野乃酒店/松本花月酒店 或同级 x 1晚
- 🛀 ✓ 富士美华酒店或同级 x 1晚
- ✓ 品川王子酒店/维拉芳泉东京有明大酒店 或同级 x 1晚

🛀 : 温泉酒店

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

• 日本 JAPAN •



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Difference 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 4月 - 6月 Apr to Jun 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 7月 - 8月 Jul to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 3月 Dec to Mar 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: